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Fråga till Anita Mattsson kopplat till tidigare 
fråga om utomkommunala placeringar inom 
äldreomsorgen 

Alliansens utbyggnad av välfärden är i och med det nya vård och 
omsorgsboendet på Fornudden närmast slutfört och nu återstår endast 
det nya boendet i Tyresö centrum och ett boende i Strand. 

Kommunens behov av platser möter nu bättre det lokala utbudet och 
köerna till äldreboenden och LSS boenden är nu på en rekordlåg nivå, 
detta kan man som Moderat vara både nöjd och stolt över. 

När nu Vardagas nya boende i Fornudden snart står redo har kommunen 
endast upphandlat 40 platser och en våning lämnas tom för att erbjudas till 
andra kommuner. 

När kommunen inte efterfrågar platser som finns att tillgå ger det signaler 
om att kommunen saknar behov av ytterligare vård och omsorgsplatser 
något som jag ser på med en viss förvåning då kommunen köper nära 
trettio platser varje månad i andra kommuner. 

Jag har tidigare frågat kommunalrådet om kommunalrådet har för avsikt 
att ge de med en utomkommunal placering möjligheter att återvända till 
Tyresö och erhållit ett löfte om att så är fallet. 

Så min fråga till Anita Mattsson är om dessa 28 personer har erbjudits 
platser i Tyresö och tackat nej. 
 

 
Peter Freij (M) 


